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Vil arrangere kjempesalg av
eiendommer på Hvaler

Av Tore Tindlund

Del
Publisert:
23.11.23 08:27

Cathrine Linnes og Fremskrittspartiet foreslår et kjempestort utsalg av eiendommer i
sjøkanten på Hvaler – til høystbydende.

 For abonnenter

Partiet mener at det på denne måten er mulig å ska�e penger til å nedbetale på kommunens gjeld, som
beløper seg til 800 millioner kroner.

Det er eiendommene til Borg Havn Linnes sikter til. Forslaget nå er å reversere fusjonen mellom Hvaler
havn og Borg Havn, og etterpå selge ut eiendommene.

Frp-politiker Cathrine Linnes ramser opp en rekke steder hvor hun mener det er eiendommer det er mulig å selge.
Hun vil bruke pengene til å betale ned på Hvaler kommunes gjeld. Foto: Arkivfoto
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– Medlemmene i Hvaler Fremskrittsparti har åpenbart god fantasi, svarer varaordfører Hans Herman
Utgård når han får høre om forslaget.

Veldig mye det går an å selge

Men Linnes mener det er veldig mange eiendommer det går an å selge, og veldig store verdier som kan
hentes ut.

– Vi kjøper tilbake eiendommene fra Borg Havn, og etterpå selger vi til høystbydende. Vi tar havn for
havn, og etterpå tar vi parkeringsplass for parkeringsplass og legger ut for salg. Vi har estimert at dette vil
gi kommunen 200 millioner kroner i inntekter. Dette er et bruttotall, så vi må trekke fra det vi må betale
for å få tilbake eiendommene, sier Linnes til FB.

Fremskrittspartiet mener at pengene kan brukes til å nedbetale på Hvaler kommunes betydelige
lånegjeld.

Lavere e-skatt og utgiftskutt

Rådmann Rune Antonsen har lagt frem sitt budsjett.

Nå kommer også Fremskrittspartiet med sitt alternative budsjett, basert på lavere eiendomsskatt og et
utgiftskutt på 15,5 millioner kroner neste år.

LES OGSÅ

Sliter med penger til lønn og regninger – vil
låne 50 millioner: – Vi kan si at det er et
krisetiltak

https://www.f-b.no/5-59-3120681
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Cathrine Linnes ramser opp en rekke havneeiendommer, som det kan gi penger i kassa å selge.

– Vi har en rekke moloer, vi har Skipstadsand, Korshavn, Papper, Papperhavn, Utgårdskilen, Tisler, Lauer,
Bølingshavn og Brattestø, ramser Linnes opp.

– Betyr dette at en riking kan kjøpe seg en molo eller en havn, og så blir det privatisert etterpå?

– Det blir salg til private. Her er det folket som skal ha muligheter til å by, og de kan gjerne slå seg
sammen i aksjeselskaper eller foreninger som skal stå som kjøpere. Så kan kjøperne drive butikk og
utleie. Vi har tidligere ment at havneeiendommene skulle være i Hvaler kommunes eie, slik at kommunen
kunne tatt inn leieinntekter for båtplasser og parkering. Men der ble vi nedstemt.

Mener at båtforeningen må få kjøpe sitt område

Linnes mener at Skjærhalden båtforening må få kjøpt ut sine arealer. Nå betaler båtforeningen 676.000
kroner i årlig festeavgift til Borg Havn. Dessuten er Frp opptatt av at �skerne i Utgårdskilen skal få
mulighet til å danne sitt eget aksjeselskap og overta havna.

Cathrine Linnes mener det �nnes noe å selge på Lauer, helt ytterst i havgapet. Foto: Geir A. Carlsson
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– Havnene som selges, kan kommunen fortsatt ha kontroll på gjennom reguleringsplaner, mener Linnes.

– Men for å være helt ærlig; det er vel ingen mulighet for at forslaget om det store utsalget av
eiendommer kan få �ertall?

– Alt vi i Frp sier blir nedstemt. Men her har vi faktisk lansert et konkret forslag til hvordan Hvaler
kommune skal klare å kvitte seg med en del av gjelden, som snart er oppe i 900 millioner kroner. Det er
helt nødvendig med noen kutt. Kommunen legger opp til økt eiendomsskatt, mens vi frykter at
husholdningene skal gå over ende når de får økt eiendomsskatt, høye strømregninger,
bompengeregninger og kanskje må gå til banken og ta opp nye lån for å klare seg.

Fremskrittspartiet legger også opp til et utgiftskutt i kommunen.

Partiet mener det er mulig å drive kommunen 15 millioner kroner billigere enn det rådmannen har lagt
opp til for 2024. Partiet lanserer �ere kuttmuligheter, men mener det må være opp til rådmannen å gjøre
det endelige valget.

Varaordfører Hans Herman Utgård rister på hodet.

– Dette er helt urealistisk. Her ryker både funksjoner og tjenester som folk virkelig kommer til å merke at
er blitt borte, sier Utgård.

Cathrine Linnes mener at Skjærhalden båtforening må få kjøpe ut eiendommen sin fremfor å betale festeavgift.
Foto: Arkiv
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Rådmann Rune Antonsen tar enda litt hardere i.

– Hvis vi skal kutte seks millioner kroner i administrasjonen, må vi kvitte oss med alle ansatte i den
sentrale staben. HR- avdelingen og økonomiavdelingen ryker, og kanskje vi også må kutte bort et par
kommunalsjefer, sier Antonsen.

Vil spare penger på lavere sykefravær

LES OGSÅ

Strøm til elektrisk ferge blir advokatsak:
Østfold Kollektivtrafikk føler seg feilbehandlet
på Hvaler

Varaordfører Hans Herman Utgård mener at Fremskrittspartiets budsjettkutt for neste år er helt urealistisk. Foto:
Geir A. Carlsson

https://www.f-b.no/5-59-3126375
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Fremskrittspartiet mener at reduksjon i kommunens sykefravær på ni prosent i året kan gi store
innsparingsmuligheter.

Rådmann Rune Antonsen avviser at sykefraværet i Hvaler kommune er alarmerende høyt.

– Jeg mener å huske at siste sammenligning viser at vi er i nærheten av landsgjennomsnittet. Det er mest
fravær i pleie og omsorg. Ja, fravær er dyrt. Men det er mange måter å regne på. For
kommuneøkonomien er det for eksempel stor forskjell på fravær med og uten vikar, sier Antonsen.

Rådmannen: -Tror tallene er helt urealistiske

Frp peker på at det er mulig å fjerne de ansattes ordning med betalt spisepause, og at det her er
muligheter for å spare betydelige beløp. Innsparingen blir antydet til å være 10–12 millioner kroner i
partiets budsjettforslag.

Denne innsparingsmuligheten har vært oppe tidligere, og var på nippet til å bli gjennomført for �re år
siden. Men de rødgrønnes valgseier for �re år siden gjorde at de ansatte �kk beholde sin betalte
spisepause.

– Dette er trolig helt urealistiske tall, sier rådmann Rune Antonsen om spisepause-innsparingen som Frp
angir.

Cathrine Linnes foreslår tiltak for å få ned sykefraværet. Foto: Arkivfoto: Geir A. Carlsson
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Flere saker

– Det er ikke sikkert at å kutte ut betalt spisepause gir noen e�ekt ut over uro og misnøye blant de
ansatte. Personlig tror jeg ikke vi får noe ut av å kutte i denne ordningen, supplerer varaordfører Utgård.
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